
 

 

Referat 
FAU-møte  
#1 – 2022/2023 
Jordal Skole         25. oktober 2022 
 

Til stede: Rektor Halvor Holm, FAU leder Anders Nielsen (10E) 

FAU valgte fra klassene (14 av 19 representert): 
Karl Nafstad (9E) 

Fredrik Horn (9C) 

Stephan Bolstad (G/H) 

Thomas Engebretsen (9B) 

Mari Waadeland (8B) 

Therese Fussdal (9A) 

Marit Nyborg (8A) 

Kristine Hovland (8F) 

Aimee Skevik (9D) 

Marte Grimstad (10D) 

Gudrund K. Lægreid (10C) 

Kristin Lundtveit (8C) 

Randi Hvidsten (9F) 

Charlotte Cappello Sylte (10F) 

 

1. Valg av FAU leder og representant til Driftsstyret 

Anders velges til FAU leder. I tillegg til FAU leder velges Kristine Hovland (8F) som representant til 

Driftsstyret. 

 

2. Ledelsen ønsker velkommen 

Rektor Halvor ønsker velkommen til nytt skoleår og introduserer tre elever fra 8de trinn. Se sak 2. 

 

3. Elever på 8. trinn forteller om oppstart 

 De forteller at: 

• Oppstarten har vært morsom 

• De har gjort mye spennende, spesielt hyttetur og badetur 

• De har lært mye 

• Det har vært lett å finne venner, da alle er ute etter nye venner 

På spørsmål fra FAU svarer de: 

• Det er ikke for mye bråk i klasserommene i friminuttene. Og, man kan jo gå ut hvis man vil. 

• 70-minutters økter funker bra. Har ikke vært stor overgang. Gymtimene virker litt korte.  

• Fagdager er bra, men fagdagen med programmering funket litt dårlig. 

• At lekser avhenger av innsats i timen anses som rettferdig. Arbeidsmengden anses om passe 

og det er mulig å gjøre seg ferdig hvis man jobber på i timen. 

• Lærerne er snille og omtenksomme, men er noen går det litt fort for noen.  

• Hvordan tilpasses timene til nivået til hver enkelt? Bra, de som tar det lett får nye ting å 

bryne seg på. Lærerne bruker nasjonale prøver til å få innsikt i nivået til hver enkelt. 

• Dialogisk undervisning fungerer bra. Man jobber med læringspartner og blir tvunget til å 

diskutere før man deler med klassen. 

• Spisingen går bra. 10/15 minutter settes av o man har 30 minutter storefri rett etterpå 



 

 

 

4. Miljøarbeider informere rom sitt arbeid 

• Frokostservering hver morgen, de med matpakke er også invitert 

• Fraværsoppfølging av de som trenger det. 

• Elevsamtaler om skolearbeid, og sosialt både på skole og utenfor. 

• Organiserer åpen skole for de som trenger det i ferier. 

• Matlagingskurs (Jordal Chef – på tic tok) for 8de trinn. Strikkeklubb. Fotball/basket. 

• Tett kontakt med lærerne, klubben og utekontakten. 

• Forsøker få elever på leksehjelp, særlig de som trenger det 

 

5. Erfaringer om ny organisering (års timer) 

• Gode tilbakemeldinger fra 8de trinn på 70 minuttersøkter 

• Halvor viser noen «moderne» matteoppgaver: 

o Tekstsvar som beskriver forståelse 

o Tverrfaglige oppgaver som krever lenger tid å jobbe med. Derfor lengre økter og 

fagdager 

o Elevene får flere timer enn minimum, gjennom tre år på Jordal. Ca 70 timer mer i 

matte og 25 timer i norsk. Dette gir skolen rom for å gi litt "avspasering" til elevene. 

• Spørsmål fra FAU om hvordan lærerne synes dialogisk undervisning fungerer: 

o Halvor forteller at skolen har fått bedre resultater over de siste 3-4 årene og elevene 

har god progresjon fra 8-10 trinn. Om dette skyldes undervisningsformen er 

vanskelig å måle. 

o Lærerne synes det fungerer bra, men det er vanskelig og krever trening. Når alle er 

med er det fantastisk. 

o EN forelder trekker frem et eksempel på en elev som har vokst veldig på å bli tvunget 

til å ta ordet og delta i dialogen. 

• Skolen planlegger for seminar til i mars. Da vil vi mulig trenge litt hjelp fra foresatte.  

 

6. Tilbakemeldinger til skolen fra klassekontakter 

• Enkelte klasser måtte kjøpe inn mat selv når de skulle på overnattingstur. Ikke alla kan betale 

for seg. Dette er ikke skolens politikk, så her må det ha skjedd en glipp. Halvor er på saken. 

Det presiseres at turer er bra og at skolen må fortsette med det. 

• Det skrytes av ekstrakurs i matte. Vil det bli satt opp ekstra kurs i språk? Halvor sier at det 

skal prioriteres og skolen skal se hva de får til. 

• Kudos til Skolen og samarbeidet med FRIGO spesielt gjennom pandemien. Fortsett dette 

gode samarbeidet, det er viktig for mange. 

• Kommunikasjon frå klubben skjer stort sett på Instagram. Ikkje alle har det (gjelder særlig 

8de trinn). Kan det komuniseres på andre måter? 

o Det henges opp plakater. 

o Er Snapchat betre? 

o Mer generell info om klubben kan legges på Jordals hjemmesider (åpningstider etc.). 

o Noen info kan sendes på skolemelding (til elevene også) 

• GH gruppa er representert i FAU (velkommen, det var bra). GH gruppa er et byomfattende 

tilbud for elever med lærevansker 

• Skolen har også mottaksklasser (det kommer en til med Ukrainere til uka) samt en gruppe 

med elever med sosiale vansker, f.eks. elever som trenger en pause fra sitt vanlig miljø. 



 

 

• Viktig at alle er klar over disse gruppene/klassene da de er viktige bidrag til mangfoldet Jordal 

representerer. 

• Det er meldt om dårlig inneklima, skolen vi melde saken til Oslobygg.  

 

7. Skolebesøk fra Danmark 

En hel skole fra Danmark kommer til Jordal for å lære om dialogisk undervisning. De skal observere 

og diskutere med lærerne tirsdag og fredag til uka. 

 

8. Møteplan 

• 6. desember klokken 18:00  

• 26. januar klokken 18:00 

• 16. mars klokken 18:00 

• 9. mai klokken 18:00 

 

9. Eventuelt 

- Vi ble enige om å fortsette med ravning og starter opp for fullt etter jul. Fau vil ravne nå på 

Halloween.  

- Ting dukket opp underveis og er referert under saker over 

 


